
Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 24.2.2020 o 18,00 h v zasadacej 

miestnosti obecného úradu v Šintave 

bod 1) 
 
Zahájenie – určenie overovateľov zápisnice 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Bc. Stanislava Režnáková, ktorá 

privítala prítomných poslancov, hlavnú kontrolórku obce a občanov obce.  Skonštatovala, že obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je prítomných 7 poslancov 

z celkového počtu 9. Ospravedlnení poslanci: Michal Ištok, Lenka Hanáková. 

     Predsedajúca navrhla doplniť program zasadnutia o bod v znení:   

Žiadosti o vzdanie sa členstva v komisiách (Ing. Michal Lipovský, Ing. Mário Macho). 

Výsledok hlasovania: Prítomných 7, za 7, proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý. 

     Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia predsedajúca určila poslancov  –  Zitu 

Csemezovú, a Jána Šimulčíka. 

 
      Poslanec Šimulčík navrhol vypustiť z rokovania obecného zastupiteľstva bod. č. 3) Konanie vo veci 
ochrany verejného záujmu a zamedzenia rozporu záujmov voči M. Holičkovi podľa ústavného zákona 
357/2004 z dôvodu vymazanie linku na článok na Facebookovej stránke obce, ktorý pojednával o tomto 
bode. Navrhol ho premiestniť na ďalšie zastupiteľstvo, žiadal o návrhu hlasovať.  

V rámci rozsiahlej diskusie k tomuto návrhu vystúpili poslanci v nasledovnom poradí: Jurašikova, 
Tvarožková, Šimulčík, Kavoň, Csemezova, Kavoň. 

     Po rozprave predsedajúca zahájila  hlasovanie  za návrh poslanca Šimulčíka  -   uznesenie č.  187 

v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje, aby sa bod č. 3) Konanie vo veci ochrany 

verejného záujmu a zamedzenia rozporu záujmov voči M. Holičkovi podľa ústavného zákona 

357/2004 preložil na budúce zastupiteľstvo. 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Csemezová, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 
Tvarožková) za 3 (Jurašiková, Šimulčík, Tvarožková), proti 3( Csemezová, Matušica, Miklošík), zdržal sa  
1 (Kavoň) – návrh neprijatý. 
 
     Následne po výsledku hlasovania, vzhľadom na to, že bod č. 3 nebol premiestnený na ďalšie 
rokovanie a ako protest proti mazaniu informatívnych článkov, poslanci Šimulčík, Jurašiková, 
Tvarožková opustili rokovaciu miestnosť a tým Obecné zastupiteľstvo nebolo uznášaniaschopné.  
     Starostka obce záverom prítomných občanov informovala o prebiehajúcich aktivitách od januára 
2020 a zasadnutie ukončila. 
 
 
Zapísala: Bc. Slávka Dobišová 
 
 
 
       Bc. Stanislava Režnáková 
                starostka obce 

 

       

 


